

6. Epistolar

Brief von August Hermann Francke an [Unbekannt].

Francke, August Hermann

Halle (Saale), o. D.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-14585

Jesus Christus
 quod Redemptionis gratia duo in
 semel ipse in unam naturam locum
 concidit, in semet ipse parvitas
 viciis, et antos in suo corpore deo
 per cruce[m] reconciliaret, in testi-
 cians inimicitias in semel ipse, con-
 ciliat etiam animos nostros in
 unitate spiritus in vinculo pacis
 per se nos ipsum!

Dilectissime periculum ipsum
 Dominum de servatore[m] nostrum
 Jesum Christum!

Patricarum horarum, quod in
 aditu meis habuimus, colloquium tam
 profundas mihi species animo tuo
 inrecessisse, et ab eo tempore quoti-
 dianam mei memoria tibi fuerit,
 littera tua, quas Iressa dicit.
 Feb. a. c. ad me dedit tibi p[ro]p[ri]o
 man[us] ^{propter me in quo, quod}
 de me tibi recipere ad p[ro]p[ri]a
 re, negotiis, quibus animam quanto
 districte p[ro]p[ri]o, quotidiana etiam
 charitatis amorem, ^{reconciliationi}
 offerentibus, ^{reconciliationi}
^{reconciliationi}
 l. invito perripientibus, p[ro]p[ri]a
 tamen hoc vere ac sincere confri-
 mare tibi possam, per placuisse
 mihi ~~audiam~~ illud ~~quod~~ quod
 sermones tui deo pro se fecerant,
 et desiderium regis non modo
 tuam, sed etiam aliarum anima-
 rum salutem procurandi, in p[ro]p[ri]o
 aut vero ^{omnino} confessionem illam nige-
 riam, Te non die approbare, quod
 ab aliis in Romana Ecclesia ven-
 didenti, eoque ob eam Roma
 liberius ^{forte} de non nullis rebus, locatio
 familiaritatis occasione didisse nety
 erat

(licet isthuc grata men-
 te agrosam, non au-
 sim tamen

